
S/BR.0002.6.2011       
                                           

                                                        Protokół Nr  IX  /2011
                        z Sesji Rady Miejskiej w Rynie z dnia 4 lipca 2011r.

W obradach uczestniczyli:
− Radni Rady Miejskiej
− Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
− Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
− Skarbnik Gminy – Irena Olszewska
− Kierownicy Jednostek Podległych

Porządek obrad:
1/Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2/Przyjęcie porządku obrad.
3/Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na rok 2011.
4/Zamkniecie posiedzenia.

Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia Sesji Rady Miejskiej dokonał Pan Mirosław Górski – zastępca 
Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad.

Ad.2  Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, w obecności 12 radnych.

Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy  na rok 2011.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz MiG - projekt dotyczy zmian w budżecie na 
2011r. Kolejny raz nie rozstrzygnięto przetargu na budowę Orlika w Rynie. Najniższa 
oferta była wyższa o 200 tyś. od tego co zaproponowała gmina za wykonanie tej 
inwestycji.  Proponuję przenieść te fundusze z innych planowanych przedsięwzięć.

Dariusz Kowalski – czy firma, która zaproponowała najniższą cenę budowała gdzieś 
w okolicy boiska?

Burmistrz – u nas w okolicy nie budowali ale posiadają referencje z sąsiednich 
województw.

Mariusz Kowal – skąd weźmiemy wspomniane środki.



Burmistrz – na razie przeniesiemy  je z remontów dróg.

Elżbieta Laskowska – kiedy planowane jest rozpoczęcie budowy?

Burmistrz – chcemy ruszyć już w lipcu.

Mirosław Górski – proszę o opinię Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 
publicznego, Spraw socjalnych i Zdrowia.

Stanisław Kożuszko – opinia komisji jest pozytywna. 

Mirosław Górski  poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie.

Ad. 4 Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca przewodniczącego zamknął 
posiedzenie Rady. 

  Protokółowała;                                                      Wiceprzewodniczący Rady   

Wiesława Wachowska                                                Mirosław Górski


